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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 7. září 2022 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, prof. Hubálovský, dr. Musílek, 

Ing. Kostrová, Doc.  Bogusch dr. Studnička, dr. Lipovský, Ing. Svoboda, 

Ing. Mourková, dr. Cimler,  

Hosté:  

Omluveni: 

 

sl. Skoupilová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (prof. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Doplnit čerpání PPSŘ do tabulky – splněno 

2. Nominovat jednoho absolventa na Seš-lost na Uni – splněno  

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Studenti z Ukrajiny – v řešení je otázka, zda by bylo možné použít finanční prostředky na 

stávající studenty.  

• Uvažuje se o konání pravidelných mezifakultních schůzek na nižších úrovní než na úrovni 

proděkanů např. vedoucích SO. 

• Postup vůči ruským studentům, kteří se k nám hlásí  – vyjádří se proděkan dr. Musílek. 

• Počet přijatých studentů pro letošní akademický rok je nižší než vloni, snížení příspěvku 

ale nehrozí. 

• Bude vydán nový rektorský výnos – Řád pro nakládání s bakalářskými, diplomovými, rigo-

rózními, dizertačními a habilitačními pracemi na UHK. Podstatnou změnou je odevzdávání 

jednoho tištěného výtisku, který musí být k dispozici u obhajoby. Doc. Bogusch se dotázal, 

zda autoreferáty je také nutno rozesílat v tištěné podobě, zjistí dr. Musílek. 

• V letošním roce máme obrovský nárůst studentů se zdravotními problémy i s omezenou 

svéprávností.  

• Běží nominace hodnotitelů pro NAÚ, do 19. 9. do 12:00 h je nutno poslat návrhy dr. Musíl-

kovi a v kopii Bc. Lankašové – viz úkol. 
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• Do 19. 9. je nutno připravit plán podpory strategického řízení na rok 2023, připraví 

prof. Hubálovský – viz úkol. 

• Do 15. ledna se podává zpráva PPSŘ, do konce listopadu je nutno vyčerpat přidělané fi-

nanční prostředky. Převádět do FPP nebo do FRIM je možno pouze ve výjimečných 

případech.  

• Projekty NPO – není rozhodnutí, není příručka pro příjemce, čerpáme mzdové prostředky 

z NPO. 

• CRP – na celou UHK je limit 10 projektů (není rozhodující, zda se jedná o projekt malý nebo 

velký) + 2 projekty speciální, max. 12 projektů na celou UHK.   

• Výzva v OP JAK na špičkový výzkum, kde bude mít UHK jeden projekt. 

• Plánuje se výzva OP JAK „Nábyteček pro Ph.D. studia“, je šance jak dovybavit laboratoře. 

• V rámci Modulu 1 bude UHK dávat 12 výsledků, 6 bibliometrických a 6 nebibliometrických. 

• Ke konci srpna ukončila pracovní poměr na UHK Bc. Edita Čudová, její agendu přebírá 

Ing. Jana Kukáková. 

• Končí výzva TA ČR prostředí pro život. 

• Ministerstvo průmyslu a obchodu zveřejnilo 15. 8. 2022 Harmonogram výzev Operačního 

programu Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost pro rok 2022. 

• Projekt eDIH byl sice úspěšný, ale nefinancovaný.  Bude se podávat inovovaný projekt. 

• Projekt Europská aliance byl úspěšně hodnocený, ale nepodpořený. Bylo podáno 31 ali-

ancí, uspěly pouze 4, proběhne další kolo.  

• Výběr univerzit pro strategické partnerství – je nutno vypracovat pořadí univerzit 

• MPK se sejde online formou ve dnech 10.-11. listopadu. Pokud máme něco k projednání, 

nahlásit nejpozději do 27. 9.  

• Dne 29. 9. nás navštíví delegace z Univerzity Kochi. Program připraví prof. Musílek. 

• V prosinci přijede delegace z University of Missouri. 

• Od září běží kurs ČJ pro cizince. 

• Od října bude probíhat kurz podporující pedagogické dovednosti při výuce zahraničních 

studentů. 

• Rekonstrukce PdF – proběhlo výběrové řízení, vítězem je Chládek & Tintěra, a.s., cena je 

velmi vysoká. Bude dále řešeno. 

• FF je předána a zkolaudována, drobné reklamace se řeší. Rekonstrukce na budově E pro 

archiv se prodražila. Bufet na budově A by měl být předán 19. 9.  

• Energie – plyn máme zafixován do 31. 12. 2023, ale používá se pouze na rektorátu. Ostatní 

budovy vytápíme z Elektrárny Opatovice a z THHK, ceny se navyšují o míru inflace. Elek-

trická energie – máme smlouvu do konce roku, je nutno šetřit. Prof. Hubálovský vytvoří 

návrh řešení úspor. 

• Objekt společné výuky bude přejmenován. 

• Prázdninová akce Setkání křesťanské mládeže proběhla takřka bez problémů. 

• Rostou náklady na VŠ kolejích, studeny prvních ročníků již lze ubytovávat velmi omezeně, 

většinu míst zabírají cizinci a studenti vyšších ročníků. Nové možnosti ubytování jsou v ře-

šení. 

• Proběhla snaha přesoutěžit ceny za služby spojené s hlášením a odvody zahraničních za-

městnanců (společnost Mazars). 

• Připravuje se nová Kolektivní smlouva. 
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• Elektronické podepisování v Athéně mimo síť UHK není v tuto chvíli plně fungující. 

• Máme nové logo Udrž UHK. 

• Dne 15. 11. proběhne společenský večer. Je nutno zaslat návrhy na ocenění studentů a 

vědců a to do 1. 10. na rektorát, za PřF do 23.9. – viz úkol. 

• Ve středu 21. září od 13 h proběhne slavnostní otevření budovy B FF UHK, na podzim pro-

běhne hokejové derby. 

• Novela zákona o poskytování informací zahrnuje i informace o odměnách veřejných funk-

cionářů. 

• 27. 9. proběhne Seš-lost na Uni, organizovaný program odpoledne, diskuse, besedy 

s úspěšnými absolventy.  

• DOD proběhne letos v pátek 13. ledna 2023 a v sobotu 4. ledna 2023. Gaudeamus pro-

běhne ve dnech 1.-.4. listopadu. 

• Dne 30. září proběhne Noc vědců.  

 

Doc. Kříž 

• Informoval o konání zasedání Vědecké rady PřF dne 14. září.  Po poradě kolegia rozhodl 

o zrušení termínu konání VR na to základě skutečnosti, kdy potvrzená účast na zasedání 

Vědecké rady PřF UHK je na hraně s minimálním počtem přítomných členů pro konání 

řízení ke jmenování profesorem, když k usnášeníschopnosti je nutná účast minimálně 2/3 

členů VR. Vypíšeme hlasování o možném termínu prostřednictvím Doodle na říjen. 

• Otevřel otázku změn v systému rychlých peněz, sdělil, že je nutno upravit odměňování 

pro akademické pracovníky a pro pracovníky přijaté pouze na vědeckou činnost. Vedoucí 

kateder tak budou mít možnost se ke každému návrhu vyjádřit.  

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský  

• Projekt eDIH NEB – na UHK proběhla schůzka s koordinátory projektu z Liberce (za UHK 

zapojena FF, FIM a PřF, ale zatím není úplně jasná konkrétní nabídka služeb firmám a in-

stitucím, bude se nyní formovat, aby byla zakomponována do přihlášky do 2. kola 

soutěže).   

• Promítl tabulku pro návrh vědců na ocenění UHK za rok 2021, vedoucím kateder zašle 

tabulku k doplnění 1-2 vědců do 27. 9., pan děkan poté vybere a odešle Mgr. Doškové – 

viz úkol. 

• Promítl tabulku k Modulu 1 – Biblio a tuto okomentoval. K tomu proběhla rozsáhlá dis-

kuse. Tabulku zašle vedoucím kateder k doplnění do pondělí 12. 9. - viz úkol. 
 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Poděkoval akademikům, studentům a Mgr. Holubové za pomoc při průběhu a organizaci 

letních škol. Konstatoval však špatnou spolupráci s kolejemi UHK a dodal, že spolupráce s 

kolejemi UHK je problematická dlouhodobě. 

• V ZS 2022/2023 by mělo studovat na PřF 11 studentů prostřednictvím programu Erasmus. 

• Mezinárodní kreditové mobility (MKM) – byla připravena závěrečná zpráva Mezinárod-

ních kreditových mobilit z výzvy 2019, která byla úspěšně odeslána. Výzva z roku 2020 – 

zbývají příjezdy 3 studentů/2 akademiků z Ukrajiny a výjezdy 1 studenta/2 akademiků 

tamtéž (viz úkol.), prostředky na výjezdy budou pravděpodobně vráceny vzhledem k válce 
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na Ukrajině), příjezdy 4 studentů/2 akademiků z Kosova a výjezdy 2 studentů/2 akademiků 

tamtéž (viz úkol), příjezdy 5 studentů/2 akademiků z Číny a výjezdy 1 studenta/2 akade-

miků tamtéž (MKM z/do Číny bude nabídnuto dalším součástem UHK vzhledem ke Covid 

opatřením v regionu).  

• PPSŘ – Mgr. Holubová zjišťovala možnosti výuky AJ v ZS, čekáme na finální rozvrhy fakulty, 

abychom mohli naplánovat kurzy pro zaměstnance fakulty.  

• Dne 29. září přijede návštěva Kochi University of Technology, naplánovaná je prohlídka 

našich laboratoří a následná diskuse v zasedací místnosti PřF. 

 

 K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Nebylo možno zapsat studenty do 1. ročníků, kteří nepředložili maturitní vysvědčení. Ne-

můžou být zapsaní uchazeči ze zahraničí, kteří nepředloží nostrifikaci. To se, bohužel, 

u obou skupin projeví tak, že nemají přístup do počítačové sítě UHK a do IS STAG. 

• Existuje režim pro studenty z Ruska a Běloruska v kritických studijních programech, na PřF 

takové studenty nemáme.  

• K přijímacím zkouškám – navrhujeme zrušit přidělování 200 bodů místo promíjení PZ, 

u studijních programů, kde se přijímací zkoušky nekonají. Dále bychom chtěli upravit pod-

mínky přijetí u bakalářských studijních programů, kde jsou v rámci přijímacího řízení 

získávány body za nahrání a doložení studijních výsledků ze střední školy.  Pokud uchazeči 

nevyplní do přihlášky své studijní výsledky, získávají automaticky 150 bodů – navrhujeme 

upravit podmínku pro přijetí na min. 160 bodů, abychom eliminovali uchazeče, kteří 

pouze vyplní přihlášku. 

• Plánujeme sjednotit postupy při zapisování SZZ, ideální by bylo zapisování přes STAG.  

• Je nutno připravit reakreditace SP Bc. – Fyzikálně technická měření a výpočetní technika 

(ČJ i AJ) a Bc. + NMgr. + RNDr. – Chemie (Čj i AJ).  Před odesláním na rektorát do 6. 12. 2022 

musí materiály projednat VR a AS (předběžně je plánováno zasedání AS na 16. 11. Rea-

kreditace je nutno zaslat dr. Musílkovi do 31. 10. – viz úkol. 

• V rámci CŽV máme na Rozšiřující studium matematiky podáno pouze 8 přihlášek, na Roz-

šiřující studium chemie pouze 3 přihlášky, tedy tato studia otevírat nebudeme.  

• Ze státních rejstříků se můžou stahovat některé informace o studentech, ty budeme do 

budoucna (od roku 2025) muset stahovat do IS STAG, aby je studenti nemuseli vyplňovat. 

• Rektorát zvažuje vyzkoušet novou formu propagace studia, jeden semestr je zdarma na 

vyzkoušení, další jsou již financované a poměrně drahé.  

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – prof. Hubálovský 

• Navrhuje provést měření spotřeby ve výzkumných laboratořích na budově S, laboratoře 

procházel s Bc. Vojtou, Instalace elektroměrů bude realizována firmou na základě na-

bídky. Financování pravděpodobně z PPSŘ. Vedoucím kateder zašle seznam. Necháme 

udělat nabídku a dle ní se rozhodneme. 

• Blíží se konec projektů ESF1, ERDF1, ESF2, ERDF2. Poprosil VK, aby k projektům vyplňovaly 

výkazy, v ESF1 je nutno odevzdávat i výukové materiály.  

• Projekt NPO – Bc.  Vojta zahájí vypracování podkladů pro DNS.  
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K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Byl spuštěn nový systém e-mailového upozornění na nesplněné povinnosti zaměstnanců 

u školení BOZP a PO vedoucím pracovníkům a tajemnicím fakult. Požádala o urychlené 

dořešení u jmenovaných zaměstnanců (děkanát a katedra fyziky). 

• Bc. Dominik Horníček požádal tajemnice o hlasování, zda souhlasí s požadavkem PdF, aby 

si mohli doktorandi objednávat kancelářské potřeby sami.  Kolegium se shodlo, že objed-

návání kancelářských potřeb ponecháme v kompetenci referentek kateder.  

• Ohledně problematiky cestovních příkazů u doktorandů zjistí praxi na jiných VŠ tajemnice 

a doc. Bogusch. 

• Bude zahájen kontrolní provoz MISu, instalace systému v tuto chvíli jen u vybraných pra-

covníků jednotlivých součástí. 

• Vedoucím kateder zašle přehled čerpání rozpočtu a přehled čerpání dovolených, kterou 

je nutno do konce roku vyčerpat.  

• Vzájemná výuka za akademický rok 2021/2022– naše SO pošle data katedrám ke kontrole.  

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Sdělil prosbu Ing. Polívkové, aby nástupy pracovníků byly řešeny s předstihem.  

• Doplnil informace k aktuálnímu stavu hodnocení projektu NPO – proběhla diskuze k po-

stupu nákupu vybavení v rámci SC A1. 

   

K bodu 8) – Různé 

• Dr. Studnička – AS bude vyhlašovat volby do AS, bude se vyhlašovat volby na kandidáta 

děkana PřF, volit děkana může současné složení senátu nebo je možno přenechat volbu 

senátu nově zvolenému, kde bude ale velmi krátká doba na vyhlášení voleb. Obě možnosti 

jsou možné, sám se přimlouvá k verzi první.  

• Dr. Lipovský – předsednictvo RVŠ bude zasedat příští týden. Poté pošle vedení fakulty zá-

pis.  

• Prof. Musílek – vyjádřil nespokojenost s proplácením faktur ze strany rektorátu, kdy se 

faktury proplácejí těsně před koncem splatnosti, což v případě proforma faktur působí ne-

malé problémy (např. upomínky k nezaplaceným fakturám). Navrhuje provádět platby 

proforma faktur obratem, a dalších faktur min. 1 týden před koncem splatnosti, situaci 

zjistí paní tajemnice. 

• Prof. Musílek – sdělil, že někteří studenti si nemohou zapsat předměty kvůli nesplněným 

prerekvizitám a měli by být z předmětů odepsáni, situaci zjistí dr. Musílek. 

 

Úkoly:  

1. Zaslat návrhy na nové hodnotitele NAÚ 

Kdo:   vedoucí kateder  

Termín:  19. 9. 2022 do 12:00 h 

Komu:   dr. Musílkovi, v kopii Bc. Lankašové 

 

2. Připravit plán podpory strategického řízení na rok 2023 

Kdo:   prof. Hubálovský 

Termín:  19. 9. 2022 

Komu:   panu děkanovi 
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3. Zaslat návrhy na ocenění studentů a vědců 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  23. 9. 2022 

Komu:   panu děkanovi 

 

4. Doplnit tabulku k doplnění 1-2 vědců na ocenění 

Kdo:   vedoucí kateder  

Termín:  27. 9. 2022 

Komu:   panu děkanovi 

 

5. Doplnit hlasování do tabulky k Modulu 1 – Biblio 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 12. 9. 2022 

Komu:   doc. Trojovskému 
 

6. Zajistit příjezdy studentů/akademiků z Ukrajiny a Kosova 

Kdo:   doc. Trojovský, prof. Hubálovský 

Termín:  do 31. 10. 2022 

Komu:   Mgr. Holubové a prof. Musílkovi 

 

7. Reakreditace studijních programů 

Kdo:   prof. Musílek, dr. Studnička 

Termín:  do 31. 10. 2022 

Komu:   dr. Musílkovi 

 
  

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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